
LEDENVERGADERING 18-02-2025 „DE VALK” 20.00 UUR. 
 
 
Aanwezig : 13 Leden, 1 lid heeft zich afgemeld en het voltallige bestuur is aanwezig. 
   
Opening: Toine opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en is zeer verheugd met 

de opkomst. 
 

Aanvullingen en mededelingen: 
Geen aanvullingen. 
 

Aanpassing statuten: 
Elk lid, ook de niet aanwezige leden, heeft de conceptstatuten via de mail ontvangen 
bij de uitnodigingen van deze vergadering. Van 1 lid, F.M. hebben we input ontvangen 
en deze input is reeds verwerkt in de laatste versie van de conceptstatuten. Gerard 
licht deze wijzigingen toe, vraagt aan de aanwezig leden of er nog verdere op- en/of 
aanmerkingen zijn. Deze zijn er niet. De voltallige vergadering gaat akkoord met de 
laatste versie van de conceptstatuten  
 

Verslag ledenvergadering 2023: 
Gerard leest dit voor en hierover zijn geen op- en/of aanmerkingen.  

 
Financieel verslag over 2024: 

Hanneke licht dit toe. De inkomsten zijn lager door minder opbrengst oud papier en 
minder ontvangst van de RaboClubkasCampagne. Kosten van de website zijn 
structureel duurder. Ook hebben we dubbele kosten gehad omdat we zowel voor het 
oude format en voor de nieuwe format nog betaald hebben.  
 

Verslag kascommissie: 
A.A. en A. v. K. hebben de kas (digitaal) gecontroleerd. Namens de kascommissie 
zegt Ad dat alles weer pico bello in orde was en de penningmeester een dikke 10 
verdient, tevens wordt het bestuur decharge verleend. 

 
Toelichting activiteiten 2024: 

Maartje geeft een toelichting op de gehouden activiteiten. 
De wandeling in januari was in de buurt van de Topparken in Lage Mierde en uitgezet 
door Marlou & Toine. Activiteit wordt altijd goed ontvangen en willen we elk jaar 
organiseren. 
Buurtfeest was wel weer ouderwets gezellig, er waren 62 personen aanwezig.. 

  Ook hebben we weer een buurtkamp gehouden op 't Hof en alle kinderen, 20,  en 
leiding waren zeer enthousiast. Pasen viel tegelijkertijd met het kamp zodat we deze 
activiteiten gecombineerd hebben. 
Voor het bowlen met de kinderen van groep 4 t/m 8 en tieners was ook weer gezellig, 
er waren 23 kinderen. 
Met de 50+ uitstap zijn we met de fiets naar de wijngaard „De Zandberg” in Bergeyk 
geweest. Door het enthousiasme van de wijngaardier is deze activiteit iets anders 
uitgevallen dan gepland. 
Ook hebben we een wijn-/bierproeverij gehouden bij De Brandtoren. Was goed 
voorzien.  
Zoals elk jaar gaan we met de jeugd t/m groep 5 naar de overdekte speeltuin De 
Hooiberg in Bladel. Dit is elk jaar ook weer een succes. 
We zijn met de tieners naar „Nondejeu”  (een soort van escaperoom) in Tilburg 
geweest. Dit was een geslaagde activiteit maar blijft een moeilijke doelgroep. 
Ook hebben we weer Kerststukje gemaakt en net zoals vorig jaar hadden we 2 
avonden nodig, in totaal 20 deelnemers. 

 
Verkiezing bestuursleden: 

Hanneke is aftredend en herkiesbaar. De voltallige vergadering gaat akkoord met 



haar herverkiezing.  
 

Rondvraag: T. M. vraagt waarom het nieuwe plan „Ekkershof” niet bij onze buurtvereniging komt. 
Dit is omdat de toegangsweg en uitgang via de Kruisstraat is. 
Verder wordt er geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 

Sluiting: Toine bedankt iedereen voor hun komst, enthousiasme en inbreng. 


